
This coupon can be used for food & beverage ordering (dine-in / takeaway / delivery) upon single consumption of HK$400 or above. 
       凡惠顧餐飲服務（包括堂食/外賣自取/快遞）每單消費滿四百元以上方可使用。

This coupon can only be used once.
       此券只可使用一次，不可重複使用。

This coupon can be redeemed in either Club Bay Wing Lobby Lounge or Club Peak Wing Dining Room, 
       except for banquet usage (i.e. function room booking).
       此券適用於灣畔會所餐廳或朗峰會所餐廳，宴會服務除外。

This coupon is valid from 2 March 2026 till 30 April 2026 during Monday to Friday, except Saturday, Sunday and Public Holidays 3, 6 & 7 April 2026
       此券適用於2026年3月2日至2026年4月30日之星期一至五期間內使用，星期六、日及公衆假期2026年4月3、6及7日除外。

This coupon cannot be exchanged for cash or other gifts, no refund for any unused balance.
       此券不能兌換現金或其他禮品及不設找贖。

Only one coupon may be used per purchase and cannot be used in conjunction with other promotions, discounts or coupons.
       每單消費限用現金券乙張，並不得與其他優惠同時使用。

This coupon is for Club Bel-Air member(s) only. Please present this coupon before redeem.
       此券只供貝沙灣會所之會員使用。請在入座前向餐廳職員出示此現金券。

No replacement will be given if lost or found defaced or damaged. Photocopy of this coupon is not acceptable.          
       此券送出後如有遺失、塗污、塗改或損毀，則予作廢，恕不補發，影印本無效。

This coupon cannot be cancelled, altered, transferred, refunded or exchanged for cash under any circumstances once it is issued.
       此券一經發出，在任何情況下，均不得取消、更改、轉讓、退回或兌換現金。

Island South Property Management Limited reserves the sole right to amend the terms and conditions of this coupon without notice. 
       The decision of Island South Property Management Limited shall be final in case of any disputes.
       南盈物業管理有限公司保留權利修改本條款及細則而不作另行通知。如有任何爭議，南盈物業管理有限公司保留最終決定權。

每戶會於信箱收到一張餐飲券每戶會於信箱收到一張餐飲券

餐飲券餐飲券餐飲券
F&B CertificateF&B CertificateF&B CertificateHK$100HK$100HK$100

2 Mar - 30 Apr 20262 Mar - 30 Apr 20262 Mar - 30 Apr 2026
回饋住戶，誠邀蒞臨!回饋住戶，誠邀蒞臨!

Each household will receive one F&B Certificate in their mailboxEach household will receive one F&B Certificate in their mailbox

Bel-Air F&B PrivilegesBel-Air F&B PrivilegesBel-Air F&B Privileges

TERMS AND CONDITIONS 使用條款及細則

歡迎致電 2989 9075 (灣畔餐廳) 或 2989 9017 (朗峰餐廳) 查詢更多詳情。 圖片只供參考之用。
For further details, please contact Lobby Lounge at 2989 9075 or Dining Room at 2989 9017.  Pictures are for reference only. 

貝沙灣餐飲禮遇貝沙灣餐飲禮遇貝沙灣餐飲禮遇

Exclusive Rebate Privilege for Residents - Cordially Invited!Exclusive Rebate Privilege for Residents - Cordially Invited!


